
Vanuit de cliëntenraad 
 

Terwijl ik de krant opsla lees ik dat er in bijna alle provincies nog onderhandeld wordt over een 
samenstelling van een nieuw provinciaalbestuur. Een stevige klus nog te klaren!                        
Rotterdam maakt zich op voor koningsdag om onze koning en koningin en hun gevolg te 
ontvangen.  
In Woudenberg moesten we als cliëntenraad onverwachts afscheid nemen  van de 
locatiemanager die vertrok naar  de Amandelhof  in Zeist. Dit betekent voor onze locatie weer op 
zoek naar een nieuw persoon die past bij Groenewoude. We hopen en vertrouwen dat we in goed 
overleg met de verschillende geledingen hier weer uitkomen. Het afscheid van Wim was informeel 
en gezellig. We wensen hem heel veel wijsheid in z’n functie om straks een nieuw “Amandelhof “ 
te realiseren. 
Afgelopen 29 maart zijn Dick Velthuizen en ondergetekende naar een bijeenkomst van 
cliëntenraden in Nieuwegein geweest. Het is goed om andere leden van cliëntenraden te 
ontmoeten. Het thema was “langdurige thuiszorg”. De inhoud laat zich raden: langer thuis wonen 
met professionele zorg en hoe die te organiseren? 
Die zelfde avond was een aantal andere cliëntenraadsleden aanwezig bij de familieavond. Er was 
een goed gevulde Serre met bewoners, hun kinderen en andere familieleden. Na het 
welkomstwoord van Wim Hulshegge heeft hij samen met Marijke Klee allerlei 
wetenswaardigheden over het nieuwe Domotica-systeem verteld. Ineke de Jager heeft u verteld 
over de activiteiten en de mogelijkheid om een activiteitenkaart aan te schaffen zodat u niet bij 
elke activiteit de portemonnee hoeft mee te nemen maar de bedragen van uw kaart afgeschreven 
kunnen worden. Na de uitleg is er een heerlijke maaltijd geserveerd, met dank aan de kok voor 
zijn voortreffelijk werk!                                                                                                                          
17 april jl. hebben we onze vergadering gehouden.  
Een terugkerend agendapunt is de vervanging en uitbreiding van de cliëntenraad. Deze zomer 
zullen twee leden de raad verlaten. Graag komen we in contact met familieleden die deze taak op 
zich zouden willen nemen. Bent u geïnteresseerd en benieuwd naar de inhoud van de taak neem 
dan contact op met één van de leden om u te laten informeren. 
Tijdens de vergadering was Daniëlle Jaspersen, de kwaliteitsverpleegkundige, aanwezig. Zij heeft 
ons op een inspirerende wijze verteld over haar werkzaamheden in Groenewoude. Het is fijn te 
horen met welke intentie en enthousiasme zij samen met het team haar werkzaamheden heeft 
opgepakt. Fijn te weten dat de zorg in goede handen is en het team met elkaar haar schouders 
eronder zet om u een zo’n mooi mogelijke en veilige plaats van wonen te geven.                         
Op 24 mei hoopt de cliëntenraad aanwezig te zijn bij de actiemarkt voor de duofiets. We hopen 
dat u van de partij bent samen met uw familie en bekenden zodat er een duidelijk aanzet gegeven 
wordt voor de aanschaf van de duofiets en deze door velen van u straks gebruikt kan worden.                                                                                                                         
Ook heeft Marijke Klee verteld over de actualiteit met betrekking tot de werkwijze van Domotica.  

Vanuit de cliëntenraad wensen wij u een gezellige en feestelijke Koningsdag toe. We hopen dat u 
kunt genieten met de koninklijke familie van de beelden op tv vanuit Rotterdam.   

Met vriendelijke groeten, 

Roel van Schaik, voorzitter cliëntenraad. 

 

 


